

关于不法分子冒充我厂员工非法从事铝型材出口业务的声明

近期，我公司（佛山市三水永亚铝业有限公司）发现有不法分子盗用我公司网站上未更新的邮箱，假冒我公司名义，非法从事铝型材出口等相关业务。另，该不法分子还冒充我公司员工活跃于网络社交媒体进行误导性宣传等，对我公司名誉及经济权益造成了极大的损害。

我公司郑重声明：1、凡未经我公司正式授权者无权进行任何与本公司有关的经营活动。该不法分子以我公司名义确认的业务或其他误导性宣传等行为，均与我公司无关，我公司不承担任何法律责任。2、对于冒用我公司名义的单位或个人，我公司将向公安机关举报；对我公司造成的名誉及经济损失，我公司将根据维权的需要，进一步采取相关法律措施追究相关单位、个人的法律责任。3、为了维护消费者和我公司合法权益，我公司邮箱地址现变更为(yy87390033@163.com/ yy01@yyalu.com.)除此之外的原邮箱地址将停止使用。4、对于近期有人员冒充我公司名义进行商业活动，造成了客户的疑惑及困扰，给客户您带来不便，十分抱歉。如果您现有疑惑，可以拨打电话（写明电话）或通过我公司新邮箱地址与我公司联系，以便确认现与您接洽人的真实身份和权限！

【佛山市三水永亚铝材有限公司】

2018年9月25日

Statement on Fraudulent Export Activities for Aluminium Profiles

The company (Foshan Sanshui Yongya Aluminium Co.,Ltd) recently discovered that there have been fraudulent hacking of our company's email address that has not been updated since 2016 and unlawful undertaking in relation to the export of aluminium profiles in our company's name. These persons have been making misleading and deceptive advertisement on different online social media platforms in pretence that they are employees of the company. Such unlawful activities have caused significant reputational and financial damages to our company.

We reiterate that:

1. A person who has not been officially authorized by our company has no right to carry out any business activities on behalf of or in relation to any businesses of the company. We do not assume any legal responsibilities or obligations for these fraudulent, misleading and deceptive conducts undertaken by these person pretending to be our employees.

2. The company will report any such persons or entities who pretend to act for our company to the police and any other regulation authorities. The company will pursue all necessary legal actions against said persons and entities under the law.
3. To protect the legitimate rights and interests of our consumers and the company, the email address of our company has been updated as (yy87390033@163.com/yy01@yyalu.com) and all other email addresses are not valid.
4. We apologize for any inconvenience and trouble caused to our customers by the recent fraudulent events. Should you have any doubts, please contact us at (18022202883) or (yy87390033@163.com/ yy01@yyalu.com) to confirm the identity and authorisation of the person you are contacting for business inquiries.

【Foshan Sanshui Yongya Aluminium Co.,Ltd 】

25 September 2018